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فهرست 41نفره اخراجي ها رو به افزايش است/ اعتراض نرم بازيكنان به خريد هاي جديد  قلعه نويي  

اقدام سؤال برانگیز فدراسیون فوتبال در آستانه برگزاری مجمع

پشت پرده هدیه 20 میلیونی کفاشیان به رؤسای هیأتها چه بود؟ 
گروه ورزش : داس��تان ابهامهای مالی فدراس��یون 
فوتبال مدتهاس��ت که نقل محافل ورزشی است، عدم 
اطلاع رسانی ش��فاف مدیریت فدراس��یون فوتبال در 
خصوص مسایل مالی و عدم ارایه ترازنامه های مالی این 
مجموعه به اعضای مجم��ع، اختلافاتی را میان اعضای 
مجمع عمومی به وجود آورد، به گونه ای که برخی اعضا 

از رئیس فدراسیون فوتبال درخواس��ت کردند، به این 
ابهامات پاسخ قانع کننده ای دهد، اما مشغله کاری علی 
کفاشیان سبب شد آقای رئیس سهوی یا عمدی در این 

زمینه اقدامی انجام ندهد.
انفع��ال مدیریت فدراس��یون فوتب��ال در خصوص 
شفاف سازی مس��ایل مالی نارضایتی گسترده ای را به 

دنبال داشت تا جایی که اعضای هیأت رئیسه از رئیس 
فدراسیون فوتبال پاسخ خواس��تند که کفاشیان وعده 
داد تا پیش از مجمع عمومی شش��م دی ماه این مسأله 
را حل و فصل خواهد کرد، اما نه تنها این مس��أله حل و 
فصل نش��د، بلکه ابهامهای جدیدی در آس��تانه مجمع 
عمومی فدراسیون فوتبال به وقوع پیوست که واکنش 

تند مخالفان کفاشیان را به دنبال داشت.
اما چرا منتقدان به یک باره  این گونه فریاد اعتراض 
س��ر دادند، در ش��رایطی که همه منتظر روشن شدن 
ابهامهای مالی فوتبال بودند، مدیران فدراسیون فوتبال 
به صورت پنهانی رؤسای هیأت های فوتبال سراسر کشور 
را دور هم جمع کردند...                                                    صفحه 2

گروه ورزش : رضا حقیقی تصمیم خود را برای 
جدایی از پرسپولیس گرفته است . به همین دلیل 
موضوع جدایی اش از این باش��گاه را صراحتا اعلام 
کرده اما حمید درخش��ان با جدای��ی وی مخالفت 

کرده است .
گفته می ش��ود اختلاف وی با حمید درخش��ان 
به فهرس��ت دریافت پول توجیب��ی بازیکنان برمی 
گردد،هرچند که حمید درخش��ان این مساله را به 
جدیت رد می کند ام��ا حقیق��ی در محفلی اعلام 
کرده درخشان مانع از پرداخت پول هفتگی به وی 
شده از این رو وی در طول هفته های اخیر مثل سایر 
بازیکنان پ��ول هفتگی از حمید سیاس��ی دریافت 
نکرد. همین مساله باعث دلخوری شدید این بازیکن 

مشهدی شد تا او به جدایی از پرسپولیس فکر کند.
نزدیکان باشگاه پرس��پولیس مدعی اند حقیقی 
در طول روزهای اخیر با باشگاه های متعددی وارد 
مذاکره شده است اما جدی ترین پیشنهاد پیش روی 
این بازیکن پیشنهاد باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
است؛ گفته می شود او با حسین فرکی نیز مذاکراتی 
را انجام داده و پس از اطمینان از موافقت فرکی برای 
حضور در این باشگاه از مس��وولان باشگاه تقاضای 
رضایتنامه کرده تا بتواند بدون دردس��ر با ش��روع 
رقابت های نیم فصل دوم در اصفهان به میدان برود.

مدیران باشگاه پرسپولیس که از جزئیات مذاکرات 
این بازیکن با مسوولان سپاهان خبردار شدند اعلام 
کردند به این شرط حقیقی را به سپاهان می دهند 

که آنها مهدی شریفی را به پرسپولیس بفرستند!
بر اساس اظهارنظر نزدیکان سپاهان مدیران این 

باشگاه با این مساله موافقت نخواهند کرد اما حاضرند 
حقیقی را با شهاب گردان معاوضه کنند. در همین 
حال از مشهد هم خبر می رس��د که پدیده بابت در 
اختیار گرفتن حقیقی حاضرند حسابی سر کیسه را 
شل کنند. باید دید پرسپولیس در این شرایط  سخت 
اقتصادی پول پدیده را ترجیح می دهد یا همچنان 

برای معاوضه بازیکن با سپاهان پافشاری می کند؟
 حقیقی: در پرسپولیس نمی مانم!

اما هافبک دفاعي پرس��پولیس به شدت از رفتار 
مس��وولان تیمش به دلیل بي توجهي به او ش��اکي 
است و اعلام کرد اگر ش��رایط به همین گونه باشد 
چاره اي جز ت��رک این تی��م نخواهد داش��ت. رضا 
حقیقی در این رابطه گف��ت:» تمرینات اختصاصی 
و فیزیوتراپی ام را پشت سر گذاشته ام و خدا را شکر 
مشکلی ندارم و می توانم تمرینات گروهی ام را بعد 
از تعطیلات پیگیری کن��م. البته با توجه به اتفاقات 
به وجود امکان دارد تمرینم را با پرس��پولیس ادامه 
ندهم. اتفاقات و بی احترامی هایی در این مدت دیدم 
که حسابی ناراحتم کرده و دلم را شکسته است. مدیر 
برنامه هایم به باشگاه رفته و اگر مشکل حل شود در 
پرسپولیس می مانم و اگر حل نش��ود رضایتنامه ام 
را می گیرم.«وی افزود: من در پرسپولیس مصدوم 
شدم اما در این مدت هیچ کس سراغی از رضا حقیقی 
نگرفت. انگار رضا حقیقی در خیابان مصدوم ش��ده 
است. یادشان رفته بعد از جام جهانی اولین نفر بودم 
که قرارداد امضا کردم و هیچ شرطی هم نگذاشتم. 
با این وضعیت به جایی می روم که برایم ارزش قائل 

شوند و اینطور مرا نپیچانند.

ناراضی از بی توجهی ها در پرسپولیس

رضا حقیقی در دو راهی سپاهان و پدیده محمد خاکپور سرمربی امید شد
گروه ورزش : با وجود اینک��ه محمد خاکپور چند روز پیش با 
انتش��ار نامه ای از عدم تمایل خود برای کار با فدراسیون فوتبال 
خبر داد و با انتقاد از سید هادی آیت اللهی عملکرد وی را به شدت 
مورد انتقاد قرار داده بود، عصر روز سه شنبه در کمیته فنی حضور 
یافت و مسوولیت فنی تیم امید را پذیرفت تا به عنوان سرمربی تیم 

المپیک معرفی شود.
این در حالی اس��ت که وی قبلا اعلام کرده بود بدون کاشانی 
حاضر به ادامه همکاری با فدراس��یون فوتبال نیس��ت. گفته می 
شود،خاکپور از کمیته فنی فرصت خواس��ت که مطالعاتی انجام 
داده و دس��تیارانش را انتخاب کند. هادی آیت اللهی درباره نحوه 
چگونگی پذیرش این مس��وولیت از سوی محمد خاکپور گفت:» 
آخرین جلسه کمیته فنی با حضور خاکپور تشکیل و او برنامه های 
خود را به این کمیته ارائه داد و کمیت��ه فنی نیز پذیرفت و به این 
نتیجه رسید که خاکپور کارش را به طور رسمی آغاز کند.« وی در 
مورد اینکه خاکپور پیش از این اع��لام کرده بود که تنها با حضور 
حبیب کاشانی کار می کند، گفت:» کاش��انی در کنار تیم حضور 

خواهد داشت و مانند گذشته کمک می کند.«

احتمال حذف ۵ ماده دوومیدانی از المپیک
5 رشته دوومیدانی از جمله مسابقه دو ۱۰ هزار متر در خطر حذف 
از مسابقات المپیک قرار گرفتند.به نقل از سایت کمیته ملی المپیک، 
برنامه اصلاحی المپیک 2۰2۰ فضا را برای ایجاد تغییرات در رشته 
های حاضر در بازی های المپیک باز کرد هر چند هنوز هیچ واکنش 
رسمی در این مورد از سوی کمیته بین المللی المپیک به چشم نمی 
خورد اما منابع خبری احتمالات مختلفی را مطرح می کنند. ورزش 
دوومیدانی یکی از مواردی اس��ت که در خطر حذف برخی رشته ها 
از جمله دوی ۱۰ هزار متر قرار دارد. مس��ابقات پرت��اب وزنه، پیاده 
روی، دو 2۰۰ متر و پرش س��ه گانه رشته های دیگری هستند که به 
حذف از المپیک تهدید شده اند. هدف IOC از این کار کاهش تعداد 
ورزشکاران دو و میدانی در المپیک و ایجاد فرصت برای اضافه شدن 

رشته های دیگر به بازی ها است.
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ریز و درشت از فوتبال ایران

  

حمیدرضاع�رب : »مه��دي رحمتي،جوادنکون��ام، جي 
لوید س��اموئل، میثم بائ��و، رودیگورتوزي، س��یاوش اکبرپور، 
میلادمی��داودي، امی��ن منوچه��ري، فریدون زن��دي، علي 
حم��ودي، میثم حس��یني، ایم��ان موس��وي، فرزادحاتمي، 
حسن اش��جاري، عباس محمدرضایي، آرزه کاماچو، کیانوش 
رحمتي، جوادشیرزاد، حمید عزیززاده، محسن یوسفي، مهدي 
امیرآبادي، ولید علي، الونگ الونگ، گ��وران یرکوویچ، هادي 
زرین سادعد، پژمان نوري، احمد جمشیدیان، علیرضا نیکبخت، 
مهدي نظري، گوران لاوره، فردی��ن عابدیني، مهرداداولادي، 
ایمان باصفا، مجید غلام نژاد، ریکاردوکاروالیو، لیام ردي، ایمان 
مبعلي، فرهادمجیدي، مجتبي جب��اري، فابیو جانواریو« این 
فهرست بلند بالایي از بازیکناني است که اززمان ورود امیرقلعه 
نویي به اس��تقلال به دلایل گوناگون ازاین تیم کنارگذاش��ته 
شده اند. به اسامي مي شود بازیکني به نام توحید غلامي را هم 
افزود. امیرقلعه نویي در اخراج معدودي ازاین بازیکنان با تأیید 
نظرات کارشناسان روبه رواست، اما بیش از9۰درصد ازافرادي 
که اززمان حضوراو دراستقلال اخراج شده اند یا شایسته اخراج 

نبوده اند و یا اینکه به دست خود او به استقلال آمدند و در کمتر 
از3ماه اخراج شدند. ش��اید تنها درخروج نام فرهادمجیدي و 
مجتبي جباري بشود سرمربي استقلال را بي تأثیر دانست، اما 
در سایر نامها وقتي تجسس مي کنیم به این نتیجه مي رسیم 

که به خواست او ازاین تیم رفته اند. 
البته بخشی از اخراج هاي قلعه نویي درست بوده، اما شمار 
آنها که به درستي کنارگذاشته ش��ده اند بسیار محدود است. 
با اینکه طي دو فصل و نیم اخیر و اززمان ورود امیرقلعه نویي 
به استقلال 4۱بازیکن دراین باشگاه رفت و آمد داشته اند که 
این آمار فاجعه است، اما قرارنیس��ت این روند متوقف شود و 
استقلال امیرقلعه نویي همچنان با آن روند پیش خواهد تاخت. 
قلعه نویي درادام��ه تغییراتش درآغاز زمان نق��ل و انتقالات 
بازیکني به نام میلاد س��لیمان فلاح را ازتیم ته جدولي نفت 
مسجد سلیمان جذب کرد؛ بازیکني که ازنظرفني درجایگاه 
مطلوبي قرارندارد و جزوبازیکنان معمولي لیگ محسوب مي 
شود. خرید این بازیکن به قدري پرسش برانگیز و عجیب بوده 
که حتي صداي یکي از مهاجمان استقلال که با این بازیکن هم 

پست است هم درآمد.
 این بازیکن پس ازمشاهده سلیمان فلاح درتمرین استقلال 
رو به همبازي هایش کرده و گفته:» نگاه کنید. رفته اند بازیکني 
را گرفته ان��د که در۱5ب��ازي فقط ی��ک گل زده. آخراین چه 
خریدي است. حداقل مي رفتند یک مهاجم خوب مي آوردند تا 

دلمان نمي سوخت و یک رقیب برایمان پیدا مي شد.« 
دلخوري ها فقط به حرفهاي این مهاجم مربوط نمي شود. 
میلاد فخرالدین��ي یکي دیگرازبازیکناني اس��ت که وقتي مي 
شنود امیرقلعه نویي به دنبال جذب بابک حاتمي از سایپا است 
بشدت ناراحت مي شود. این بازیکن نیز اگرچه مصاحبه اي علیه 
سرمربي استقلال انجام نداده، اما به دنبال جدایي است و مي 
خواهد هرچه زودتراستقلال را ترک کند. چنانچه فخرالدیني 
هم برود شمار خروجي هاي اس��تقلال اززماني که قلعه نویي 
به استقلال آمده بیشترهم خواهد شد. همین حالا باید میلاد 
سلیمان فلاح را به فهرست خروجي بلند بالاي استقلال افزود و 
احتمالا با جدایي فخرالدیني، تیموریان و شاید هاشم بیک زاده 

این فهرست چشمگیرتر هم بشود....

2
فهرست 41نفری اخراجي ها رو به افزايش است

اعتراض نرم بازيكنان به خريد هاي جديد  قلعه نويي  
جنجال مخالفان و موافقان 

قلعه نويی در استقلال
نظری جویباری شیپور 

جنگ با مخالفان ژنرال را 
به صدا در آورد!

گروه ورزش : همانطور که 
انتظار می رفت تشکیل کمیته 
نقل و انتقالات از س��وی هیات 
مدیره اس��تقلال زیاد به مذاق 
امیر قلعه نویی خ��وش نیامد، 
چون با تشکیل این کمیته عملا 
علی نظری جویباری از چرخه 
اجرایی ج��ذب بازیکن خارج 
شد و دیگر امیر قلعه نویی نمی 
تواند همانند اوایل فصل شخصا 
درباره ج��ذب نف��رات جدید 
تصمیم گیری کن��د. هرچند 
قلعه نویی مس��تقیم در رابطه 
با تش��کیل این کمیته موضع 
گیری نک��رد ام��ا واکنش تند 
نظری جویباری به عملکرد این 
گروه نشان می دهد قلعه نویی 
و دستیار قدیمی اش از کاهش 
ق��درت تصمیم گی��ری خود 
درباره ج��ذب بازیکنان جدید 

استقلال زیاد راضی نیستند.
رونمایی از ای��ن اختلاف با 
مصاحبه تند نظری جویباری 
آغ��از ش��د. مع��اون ورزش��ی 
اس��تقلال پس از آنکه شایعه 
وعده ه��ای غیر واقع��ی او به 
برخی بازیکن��ان ملی پوش از 
س��وی برخی اعض��ای کمیته 
نق��ل و انتق��الات مطرح ش��د 
و دلی��ل جدای��ی بازیکنان��ی 
نظی��ر آندرانی��ک تیموریان، 
هاش��م بیک زاده ب��ه عملکرد 
جویب��اری ارتباط داده ش��د، 
گفت:» هیچ ف��ردی نمی تواند 
بگوید که در جری��ان قرارداد 
بازیکنان با باش��گاه نیست. به 
عنوان مثال در امضای قرارداد 
آندرانیک تیموری��ان، افرادی 
چون کامران صاحب پناه، پندار 
توفیقی و محمود بابایی)مدیر 
روابط عمومی باشگاه( حضور 
داشتند. مگر می شود که کسی 
در جری��ان ق��رارداد بازیکنان 

نباشد؟«
وی در ادام��ه ب��ا انتق��اد از 
عملکرد کمیته نقل و انتقالات 
با حمله مستقیم به اعضای این 
کمیته گفت:» بهرام افشارزاده 
از من خواست بار دیگر در نقل 
و انتقالات فعالیت کنم اما اعلام 
کردم با این روش مش��کلاتی 
بوجود می آید و بهتر است من 
نباشم. صبح امروز )سه شنبه( 
در جلس��ه ای که با افشارزاده 
داش��تم، گفتم که ب��ا حضور 
من در کمیته نق��ل و انتقالات 
اختلاف سلیقه به وجود می آید. 
در نقل و انتق��الات حرف اول 
را امیر قلعه نوی��ی می زند و ما 
نمی توانیم نظ��ر دهیم که چه 
بازیکن��ی ج��ذب ش��ود و چه 

بازیکنی جذب نشود.«
برابر پی��ش بینی ها پس از 
این اظهارنظ��ر اعضای کمیته 
نق��ل و انتقالات ه��م واکنش 
نشان دادند تا جدال بالا بگیرد. 
مس��عود معین��ی ک��ه یکی از 
منتقدان سرشناس امیر قلعه 
نویی و نظری جویباری است، 
در این باره گفت:» به هر حال 
نظری جویب��اری نظر خودش 
را دارد، ولی او هم مس��ائلی را 
به وج��ود آورده اس��ت. حتما 
همه مس��اله جمش��یدیان را 
به خاط��ر دارند ک��ه در ابتدا با 
او ق��رارداد بس��تند، بعد اعلام 
کردند او را نمی خواهند! البته 
من نمی خواهم مقابله به مثل 
کنم و پاسخی آن چنانی بدهم، 
اما کمیته نقل و انتقالات برای 
رسیدگی به این مسائل تشکیل 

شده است.«
از موض��ع گی��ری موجود 
پیداست که آسمان در باشگاه 
اس��تقلال آفتابی نیست بلکه 
اخت��لاف نظره��ا اوج گرفت��ه 
و تن��ش می��ان قلع��ه نویی و 
مخالفانش وارد ف��از جدیدی 
ش��ده اس��ت از ای��ن رو اصلا 
بعی��د نیس��ت آبی ه��ا هم در 
ادام��ه کار با مش��کلاتی نظیر 
مشکلات باش��گاه پرسپولیس 
رو به رو شود، هرچند افجه ای 
سخنگوی باش��گاه تلاش کرد 
ماجرا را به نوعی پوشش دهد 
که هی��چ خبری در اس��تقلال 
نیس��ت اما مصاحبه های تند 
معینی و جویباری نش��ان می 
دهد مخالف��ان و موافقان قلعه 
نویی عملا در برابر یکدیگر صف 
آرایی کردند و علیه هم شمشیر 

کشیده اند.

ناخشنودی  قاضي از مسوولان استقلال
محمد قاضی که این روزها در حال رفت و آمد به باشگاه استقلال است، از مسؤولان 
این تیم به دلیل نپرداختن مطالبات س��ال گذشته و امس��ال خود ناراحت است.این 
بازیکن  دیروز به دیدار بهرام افش��ارزاده رفت و در جلسه با مدیرعامل استقلال اعلام 
کرد که به دلیل پرداخت نش��دن مطالباتش دچار مشکل ش��ده و چکهای او در حال 

برگشت خوردن است. 

پیکاني ها به دنبال مهاجم ذوب آهن
پیکانی ها مذاکراتی را با باش��گاه ذوب آهن برای جذب مصطفی شجاعی، مهاجم 
این تیم انجام داده اند. همچنین خودروسازان به دنبال یک هافبک دفاعی هستند که 

احتمالاً خارجی خواهد بود.
 

داسیلوا از استقلال رفت
رافائل داس��یلوا دروازه بان برزیلی تیم فوتبال استقلال با دریافت رضایتنامه از این 
باشگاه جدا شد. این دروازه بان برزیلی که ابتدای فصل جاری به جمع آبی پوشان اضافه 
شد، در طول نیم فصل حتی در یک بازی هم برای آبی پوشان بازی نکرد و قلعه نویی از 

وی در جام حذفی هم استفاده نکرد.

رفیعي به تمرینات تیم ملي امید اضافه شد
رفیعي، مهاجم تیم فوتبال فولاد خوزستان که از همراهي تیم ملي فوتبال ایران در 
اردوي آفریقاي جنوبي به دلیل مشکل پایان خدمت باز مانده بود، طبق هماهنگی که 

با کارلوس کی روش انجام شده، به تمرینات تیم ملي امید اضافه شد.

سایپا بی تحرک در تعطیلات
فرهاد پورغلامی، مربی تیم فوتبال سایپا البرز گفت: بعد از انجام بازی هفته هفدهم 
مقابل پیکان و کسب نتیجه تساوی، تمرینات تعطیل شد. بعد از استراحتی ۱۰ روزه 
از یکم دی ماه دوباره تمرینات آغاز خواهد شد و امیدوارم با قدرت بیشتری نیم فصل 
دوم را پشت سر بگذاریم. وی درباره جذب بازیکن در فرصت نقل و انتقالات نیم فصل 
نیزگفت: فعلًا که بازیکنی جذب نکرده ایم و بعید می دانم با توجه به شرایط مالی باشگاه 

بتوانیم در نقل و انتقالات فعالیتی داشته باشیم. 

داوری: شانس کمی برای دعوت به تیم ملی دارم
دانیال داوری در مورد شانس بازگشتش به تیم ملی گفت: به هر حال بازیکنی که در 
باشگاهش ذخیره است امکان دارد که به تیم ملی دعوت نشود. به همین دلیل هم من 
می گویم که شانسم برای حضور در رقابت های جام ملت ها کم است. علیرضا حقیقی 
فوق العاده دروازه بانی می  کند و من هم که چند وقتی اس��ت برای گراس هاپرز بازی 

نکرده ام. 

حاتمی: پول برسد حضورم در پرسپولیس قطعی است
بابک حاتمی در مورد اینکه درخشان گفته چک باشگاه پرسپولیس برای جذب این 
بازیکن امروز یا فردا صادر می شود عنوان کرد: من فعلا خبری ندارم و هنوز هم چک 
صادر نشده است. باشگاه سایپا نیاز شدیدی به پول دارد و هر وقت پول به حساب باشگاه 
ریخته شد حضورم در پرسپولیس قطعی می شود. وی در مورد اینکه گفته بود همسرش 
دوست ندارد او به استقلال برود تاکید کرد: همسرم پرسپولیسی شدید است ولی اینطور 

نبود که مشکلی با استقلالی شدنم داشته باشد. 

کامرانی فر و خداحافظی از داوری؟
 حس��ن کامرانی فر کمک داور بین المللی فوتبال ایران که در دو دوره جام جهانی 
2۰۱۰ و 2۰۱4 حضور داشت نتوانست تست آمادگی جسمانی خود را در آسیا در کشور 
مالزی با موفقیت پشت سر بگذارد و مردود شد.به این ترتیب نام کامرانی فر از فهرست 
کمک داوران بین المللی فوتبال ایران کنار گذاش��ته خواهد شد. فریدون اصفهانیان 
رئیس کمیته داوران با تایید این خبر به فارس گفت: کامرانی فر بیماری معده داشت و 
به خاطر همین بیماری نتوانست تست خود را با موفقیت پشت سربگذارد. وی در مورد 
خبر خداحافظی کامرانی فر از دنیای داوری، گفت: او به طور رسمی به ما چیزی اعلام 

نکرده است و نامه ای به ما نداده اما به هر حال سلامت جسمانی او مهم  است.

نوری: هنوز به پیشنهادم از قطر فکر نکرده ام
کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره به وضعیت این تیم، گفت: لیست خروجی و خرید 
باشگاه پرسپولیس هنوز مشخص نشده است. قبلا هم گفته ام اگر قرار باشد با این وضعیت به 
آسیا برویم در گروه 4 تیمی اگر پنجم نشویم قطعا چهارم خواهیم شد. الان زمان یارگیری 
است و نباید این فرصت را از دست بدهیم. نوری در پایان در پاسخ به این سوال که آیا درست 
است که از یک تیم  قطری پیشنهاد دارد، گفت: بله پیشنهادی به دستم رسیده اما هنوز در 

مورد آن فکر نکرده ام.

افشارزاده: بیک زاده می ماند
افشارزاده، مدیرعامل استقلال درباره جدایی هاشم بیک زاده از استقلال گفت: بیگ 
زاده یکی از بازیکنان خوب ماست و جدایی او صحت ندارد. او بعد از تیم ملی به استقلال 

برمی گردد و در کنار ما خواهد بود.

عسگری: داوران هیچ حق الزحمه ای دریافت نکرده اند
رئیس دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال می گوید: داوران لیگ برتری با گذشت ۱7 
هفته  از رقابتهای لیگ، هنوز مبلغی را به عنوان حق الزحمه داوری دریافت نکرده اند و 
در این میان داوران لیگهای دسته های پایین تر نیز حدود سه سال است که هیچ مبلغی 

را دریافت نکرده اند.

ذوب آهن نیلسون را نمي  خواهد
باش��گاه ذوب آهن به صورت رس��مي هرگونه تمایل به اس��تخدام نیلسون کوریا، 

دروازه بان برزیلي پرسپولیس را تکذیب کرد.

امروز اولین بازی دوستانه تیم ملی 
تیم ملی ایران که برای اردوی ۱۰ روزه در آفریقای جنوبی به سر می برد، امروز در 

دیدار دوستانه به مصاف تیم کایزرچیف این کشور می رود. 
تیم کایزرچیف پس از ۱6 هفته از لیگ برتر آفریقای جنوبی در صدر جدول قرار دارد 
در هیچ یک از بازی های این فصل خود شکست نخورده و توانسته با ۱2 برد و 4 تساوی 
و کسب 4۰ امتیاز با اختلاف ۱3 امتیازی نسبت به تیم دوم لیگ آفریقای جنوبی در 

صدر جدول قرار گیرد.

 ادعاي عجيب درخشان عليه تاريخ!
خیانت بازیکني که وجود خارجي ندارد

سرمربی پرسپولیس در گفت و گو با ایس��نا از مسایل مختلفی حرف زده است. در 
بخشی از این مصاحبه از او پرسیده اند، »بهزاد داداش زاده در مصاحبه ای گفته بود، در 
همان داربی معروف، بعد از اینکه رضا شاهرودی از بازی اخراج می شود، به شما می گوید 
تا خودش را تعویض کنید تا جای خالی شاهرودی پر شود، اما شما این کار را نکردید.« 
و درخشان پاسخ داده»بازیکن باید بداند وقتی در زمین بازی می کند نمی تواند برای 
مربی تصمیم بگیرد. مگر بازیکن می تواند بگوید چه بازیکنی را با چه کس��ی تعویض 
کنم؟ این صحبت حرف کوچکی است. من در آن مس��ابقه بازیکن دیگری به میدان 
فرس��تادم تا کمک کند، اما این بازیکن کم کاری کرد و ما ضربه خوردیم.« اظهارات 
درخشان درباره کدام بازیکن است؟کدام بازیکن به عنوان یار تعویضی به میدان رفت 

که کم کاری کرد و پرسپولیس ضربه خورد؟
همان گونه که می دانید استقلال دو تعویض انجام داد، اما پرسپولیس هیچ تعویضی 
انجام نداد و به همین دلیل هم درخشان زیر سؤال منتقدان رفت . حالا باید از درخشان 

پرسید، منظورش کدام بازیکن تعویضی است. 

گروه ورزش : داس��تان ابهامهای مالی فدراسیون 
فوتبال مدتهاس��ت که نقل محافل ورزشی است، عدم 
اطلاع رس��انی شفاف مدیریت فدراس��یون فوتبال در 
خصوص مسایل مالی و عدم ارایه ترازنامه های مالی این 
مجموعه به اعضای مجمع، اختلافاتی را میان اعضای 
مجمع عمومی به وجود آورد، به گونه ای که برخی اعضا 
از رئیس فدراس��یون فوتبال درخواست کردند، به این 
ابهامات پاسخ قانع کننده ای دهد، اما مشغله کاری علی 
کفاشیان سبب شد آقای رئیس سهوی یا عمدی در این 

زمینه اقدامی انجام ندهد.
انفعال مدیریت فدراس��یون فوتب��ال در خصوص 
شفاف سازی مسایل مالی نارضایتی گسترده ای را به 
دنبال داشت تا جایی که اعضای هیأت رئیسه از رئیس 
فدراسیون فوتبال پاسخ خواستند که کفاشیان وعده 
داد تا پیش از مجمع عمومی ششم دی ماه این مسأله 
را حل و فصل خواهد کرد، اما نه تنها این مس��أله حل 
و فصل نشد، بلکه ابهامهای جدیدی در آستانه مجمع 

عمومی فدراسیون فوتبال به وقوع پیوست که واکنش 
تند مخالفان کفاشیان را به دنبال داشت.

اما چرا منتقدان به یک باره  این گونه فریاد اعتراض 
س��ر دادند، در ش��رایطی که همه منتظر روشن شدن 
ابهامهای مالی فوتبال بودند، مدیران فدراسیون فوتبال 
به صورت پنهانی رؤس��ای هیأت های فوتبال سراسر 
کش��ور را دور هم جمع کردن��د تا پی��ش از برگزاری 
مجمع، آخرین تصمیم گیری ها درباره چالشهای پیش 
رو را با هم بررسی کنند. هرچند مسؤولان فدراسیون 
فوتبال جزئیات این نشس��ت را رس��انه ای نکردند، اما 
گفته می شود در این نشس��ت توصیه های مشخصی 
به اعضا صورت گرفت��ه، اما نکته جال��ب توجه در این 
نشست اهدای هدیه ناقابل 2۰ میلیون ریالی به اعضای 
شرکت کننده در این مراسم بود. گفته می شود، به هر 
یک از رؤسای هیأتهای حاضر در این نشست مبلغ 2۰ 
میلیون ریال در قالب چهار هدیه کارت 5 میلیونی ریالی 
پرداخت شده تا دوستان شرکت کننده دست خالی به 

ش��هرهای خود بازنگردند. هرچند درب��اره دلیل این 
اهدای این هدیه هنوز اطلاع رسانی لازم صورت نگرفته 
است، اما گفته می شود، مدیران فدراسیون فوتبال این 
مبلغ را به عنوان هزینه ایاب و ذهاب! به رؤسای هیأتها 
پرداخت کردند تا آنها در آس��تانه مجمع عمومی بابت 

رفت و آمد به پایتخت با مشکل مالی مواجه نشوند.
انتش��ار عکس��های کارت هدیه ه��ای 5 میلیونی 
واکنشهای زیادی را در پی داش��ت تا جایی که برخی 
اعضا از وقوع یک تخلف بزرگ خبر دادند، اما با وجود 
این، هیچ یک از مسؤولان فدراس��یون فوتبال در این 
باره اظهارنظر نکردند تا این سؤال به وجود بیاید که چرا 
مسؤولان فدراسیون فوتبال در این برهه که دایماً از بی 
پولی گلایه می کنند، رقمی حدود 64۰ میلیون ریال 
به عنوان هزینه ایاب و ذهاب به رؤسای هیأتهای فوتبال 

سراسر کشور پرداخت کرده اند.
منابع خبری نزدیک ب��ه وزارت ورزش و جوانان 
مدعی اند، این مسأله پس از انتش��ار در رسانه های 
گروهی به صورت جدی از سوی دس��ت اندرکاران 
این وزارتخانه دنبال خواهد شد تا مشخص شود چرا 
و به چه علت چنین بودجه ای به رؤس��ای هیأتهای 
فوتبال پرداخت شده است.  در همین شرایط صبح 
روز سه ش��نبه خبری جالب توجه در محافل خبری 
منتش��ر ش��د که این مطلب نیز واکنشهای تندی را 
در پی داشت. مسؤولان فدراس��یون فوتبال در تازه 
ترین اقدام سؤال برانگیز خود دستور جلسه مجمع 
عمومی شش��م دی ماه را تغییر دادند و بند گزارش 
حس��ابرس مس��تقل مجمع عمومی را حذف کردند 
تا انتخاب بازرس��ان را جایگزین وی کنند تا ابهامها 

درباره مجمع دی ماه به اوج برس��د.
منتقدان معتقدند، کارتهای هدیه 2۰ میلیون ریال 
و حذف این بند از دستور کار مجمع ششم دی ماه می 
تواند ارتباط تنگاتنگی با یکدیگر داشته باشد که قطعاً 
با ورود دستگاه های ذی صلاح، پشت پرده این اتفاقات 

روشن خواهد شد!

گروه ورزش : امیر عابدینی یکی از منتقدان سرش��ناس 
مدیریت فدراسیون فوتبال که در جریان اختلافات مالی موجود 
در این مجموعه جزو نفراتی بود که بصراحت با  عملکرد مالی 
فدراسیون فوتبال مخالفت کرد، به عنوان رئیس و سخنگوی 
کمیته رفع ابهام گزارش��های مالی فدراسیون فوتبال انتخاب 
شد تا در آستانه برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال به ابهامهای 
موجود در اسناد مالی این مجموعه رس��یدگی کند و گزارش 

کاملی در این ارتباط به مجمع عمومی تقدیم کند.
    آقای عابدینی دیروز با کفاشیان ملاقات داشتید، 
خروجی این ملاقات انتخاب شما به عنوان رئیس کمیته 
رف�ع ابهامهای مالی ب�ود، آیا می توان به گزارش ش�ما 

امیدوار بود؟
- این کمیته مذک��ور برای رفع ابهام گزارش��های بودجه و 
عملکرد فدراسیون پیش از این در مجمع عمومی انتخاب شده 
بود، چون ایرادها و ابهامهایی نس��بت به گزارش سال گذشته 
وجود داشت. این کمیته تشکیل جلس��ه داد و پس از بررسی، 
به ابهامهای مشخصی رسید. دیروز کمیته با رئیس فدراسیون 
جلسه ای برگزار کرد و ایرادها را بیان کرد که در نهایت قرار شد 
از روز ش��نبه به همراه گروه مالی فدراسیون ایرادها را برطرف 
کنیم. اگر رفع ش��د که هیچ و در غیر این ص��ورت اگر خلافی 

دیدیم، آن را گزارش کرده و اعلام خواهیم کرد.
     چرا این ملاقات این قدر دیر انجام شد، منتقدان 
بر این باورند که مقدمات لازم در این مدت چیده شده و 
حالا زمان مناسبی برای بررسی عملکرد مالی فدراسیون 

فوتبال نیست؟

- ایرادهای مالی در هر سیستم کاری می تواند وجود داشته 
باش��د و ما باید ایرادها را خودمان طبق قانون و صداقت کاری 
برطرف کنیم. اگر خودمان ای��ن کار را نکنیم، آن وقت ممکن 
است با چماق بالای سرمان بایستند! همین که فدراسیون به 
هیأت امنای مجمع احترام می گذارد، خوب است و برای اصلاح 

هر سیستم کاری هیچ وقت دیر نیست.
     اتفاقات عجیبی در حال وقوع اس�ت؛ مثلًا تغییر 
دستور کار مجمع عمومی ششم دی ماه که ارایه گزارش 
حسابرس حذف ش�ده و به جای آن انتخاب بازرس در 

دستور کار لحاظ شده است؟
- اگر ارکان یک سیس��تم طبق قانون تجارت عمل کنند تا 
وقتی که کسی حذف نشود، نمی تواند از زیر بار مسؤولیت شانه 
خالی کند. بنابراین حسابرس مستقل حذف نشده است و چنین 
چیزی امکان ندارد، اما با توجه به اینکه یک دوره نظارتی به پایان 
می رسد، باید حسابرس جدید انتخاب ش��ود. قرار شد کمیته 

گزینه هایی را بررسی کرده و منتخب آنها را پیشنهاد دهد.
    اما بح�ث برانگیزترین اتفاق ط�ی روزهای اخیر 
ماجرای ملاقات پنهانی رئیس فدراس�یون با رؤس�ای 
هیأتهای فوتب�ال و پرداخت هدی�ه 20 میلیونی به این 

افراد بود، آیا در جریان این موضوع هستید؟
  - باور کنید همین الان از زبان ش��ما این مسأله را شنیدم، 
اما تردید نکنید اگر تخلفی صورت گرفته باشد، می دانید که آن 
را بازگو می کنم. من با احدی تعارف ندارم، خدا آخر و عاقبت 
ما را با این اتفاقات به خیر بگذراند، اصلًا معلوم نیس��ت در این 

فوتبال چه می گذرد؟

     ماج�رای کارتهای هدی�ه واقعی�ت دارد؟ حتی 
عکسهای این هدیه کارتها که به هر رئیس هیأت چهار 
کارت پنج میلیون ریالی اهدا ش�ده نیز در رسانه های 
گروهی منتشر شده؟ آیا با این وضعیت می توان انتظار 
داشت مجمع بدرستی درباره مدیریت فوتبال تصمیم 

گیری کند؟
- این قبیل کارها منسوخ شده، اما اگر همین طور باشد که 
شما می گوید، این اتفاق یک رانت حس��اب می شود، رؤسای 
هیأتها باید مش��خصاً اعلام کنن��د این مبل��غ را بابت چی کار 
دریافت کردند، هر دلیلی داش��ته باش��د، باید به کمیته رفع 
ابهامهای مالی گزارش دهند، سند هزینه این پولها را بررسی 
می کنیم و قطعاً اگر تخلفی روی داده باشد، مسببان این تخلف 

را معرفی می کنیم.
     گفته می شود، این هدیه بابت هزینه ایاب و ذهاب 
به رؤسای هیأتها اختصاص یافته، این فرضیه کمی بحث 

برانگیز است؟
صد در صد بحث برانگیز است؛ چون ابهامهای زیادی در این 
مسأله وجود دارد، مگر هزینه سفر آقایان به تهران چقدر است؟ 
اگر این طور باشد باید هزینه های پرداختی با همدیگر تفاوت 
داشته باشد، مثلًا رئیس هیأت قم برای سفر به تهران ۱۰۰ هزار 
تومان نیاز دارد، رئیس هیأت هرم��زگان 8۰۰ هزار تومان، اما 
چرا همه دوستان 2۰ میلیون ریال پول گرفتند؟ باید مشخص 
شود، چرا این پول به آقایان داده ش��ده، قطعاً اگر کوچکترین 
تخلفی صورت گرفته باش��د، آن را بدون واهمه اعلام می کنم؛ 

چون همه می دانند امیر عابدینی با احدی تعارف ندارد.

اقدام پرسش برانگیز فدراسیون فوتبال در آستانه برگزاری مجمع

پشت پرده هدیه 20 میلیونی کفاشیان به رییسان هیأتها چه بود؟ 

در گفت و گوی اختصاصی قدس بیان  شد

عابدينی: رؤسای هیأتها 20 میلیون را   بابت چه کاری دريافت کردند؟

گروه ورزش : عملکرد دور از انتظار و پر نوسان دروازه بانان تیم فوتبال پرسپولیس مشکلات زیادی را برای این تیم در رقابت های نیم فصل اول به دنبال داشت 
به همین دلیل گفته می شود روز چهارشنبه صبح سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در جلسه ای با مربی دروازه بانان این باشگاه و تعدادی از اعضای کادر فنی 

درباره کنار گذاشتن بازیکنان فعلی این تیم در این پست تصمیم گیری خواهد کرد.
هرچند نادر باقری مربی دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس با دفاع از عملکرد سوشا و نیلسون آنها را بازیکنان کارآمد معرفی می کند اما منابع خبری نزدیک 
به این باشگاه می گویند احتمال کنار گذاشتن یکی از 2 دروازه بان از سوی درخشان وجود دارد چون او مذاکرات مقدماتی خود را با دو دروازه بان برای حضور در 
این تیم انجام داده است. گفته می شود به احتمال فراوان نیلسون که از وضعیتش در پرسپولیس راضی نیست با توجه به نیاز مبرم گسترش فولاد تبریز به دروازه 
بان،راهی تبریز می شود. البته مسوولان گسترش فولاد تبریز به صورت رسمی با پرسپولیسی ها وارد مذاکره نشده اند و به نیلسون گفته شده خودش رضایت نامه 
اش را بگیرد و به تبریز بیاید. با این حال نیلسون به دلیل اینکه هنوز از تصمیم قطعی درخشان بابت کنار گذاشتنش از ترکیب پرسپولیس مطمئن نیست ترجیح 
می دهد در این باره موضع گیری روشنی نداشته باشد اما تلویحا به موضوع کنار رفتنش از پرسپولیس اشاره می کند:»اگر بخواهم بروم باشگاه تصمیم می گیرد، 

از طرفی هنوز مشکلات مالیاتی من هنوز حل نشده است. مشکل ویزای خانواده ام همچنان وجود دارد اما ممکن است تا دو روز آینده این مشکل حل شود.«
اما جانشین احتمالی نیلسون چه کسی خواهد بود، برای پیدا کردن نام جانشین احتمالی نیلسون باید به اتفاقات روزهای اخیر نیم نگاهی داشت، جایی که 
درخشان با حسن رودباریان دروازه بان سابق این باشگاه گفت و گو کرد و جویای وضعیت فعلی او شد و البته به جز رودباریان گزینه دیگری هم برای درخشان 

وجود دارد و او کسی نیست جز شهاب گردان دروازه بان نیمکت نشین سپاهان اصفهان!
برخی منابع خبری مدعی اند به احتمال فراوان ش��هاب گردان با یکی از بازیکنان فعلی پرسپولیس معاوضه خواهد شد لذا احتمال بازگشت این دروازه بان 

مازندرانی به ترکیب پرسپولیس وجود دارد. 

درخشان در انديشه جذب 
دروازه بان سپاهان

گردان
 به پرسپولیس
 برمی گردد؟
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گوناگون

 

آندره ا پیرل��و، عنوان بهترین بازیکن فصل گذش��ته 
فوتبال ایتالیا را کسب کرد. در مراسم بهترین های فوتبال 
ایتالیا که دوشنبه شب برگزار ش��د، هافبک یووه با رأی 
هیأت داوران شامل بازیکنان، مربیان، داوران و خبرنگاران 
این جایزه را کسب کرد.  جیجی بوفون هم عنوان بهترین 
دروازه بان را کس��ب ک��رد و بالات��ر از هاندانوویچ و رینا 
ایس��تاد. او گفت تا زمانی که بتواند و خودش را درسطح 
دیگران بدان��د، به فوتبال ادامه می ده��د.” من از خودم 
توقع زیادی دارم و اگر در س��طح لازم نباش��م، مشکلی 
برای گفتن حقیقت ن��دارم.” بوفون ژانویه س��ال آینده 
37 ساله می شود، ولی هنوز زمان را مناسب خداحافظی 
نمی داند. “ آساموا هم به عنوان بهترین گوش چپ فصل 
گذشته برگزیده شده و دارمیان ملی پوش تورینو هم در 
سمت راست بهترین بازیکن انتخاب شد. در بین مدافعان 

میانی هم بن عطیه و بارتزالی بهترین بازیکنان انتخاب 
شدند. بن عطیه از مونیخ برای جایزه ای که دریافت کرد 
از هم تیمی های سابقش در رم بخصوص بارتزالی تشکر 

کرد.” در خط میانی بازیکنان یووه جوایز اصلی را به خود 
اختصاص دادند. پیرلو، پوگب��ا و ویدال برترین بازیکنان 
خط میانی شناخته شدند و بازیکن ش��یلیایی در مورد 
مقایسه کونته و آلگری با ش��وخی و لبخند گفت:” بهتر 
است چیزی نگویم...” بهترین مهاجمان تبس، ایموبیله 
و ایگواین معرفی ش��دند. مهاجم یووه حرف های اخیر 
برادرش در مورد احتمال بازگشت او به بوکاجونیورس را 
تکذیب کرد. آنتونیو کونته هم که بار دیگر یووه را قهرمان 
کرد، به عنوان مربی سال برگزیده ش��د؛ البته اظهارات 
آنیلی، رئیس باشگاه یوونتوس در مورد او تا حدی جنجال 
برانگیز شد. آنیلی در مورد اینکه کدام خصوصیت کونته 
را نمی پسندد به خبرنگاران گفت:” به نظرم خیلی زود 
به کونته برمی خورد. وقتی چیزی می گویید که مطابق 

خواسته و میل او نیست، زود ناراحت می شود.” 

قدس ورزشی
3 در مراسم بهترين های سال فوتبال ايتالیا

يوونتوسی ها جوايز را    درو کردند
 احتمال جدایي قریب 
الوقوع رافا بنیتس از 

ناپولي
نتایج هفته های اخیر ناپولی، 
رافا بنیتس را به شدت تحت فشار 
گذاش��ته بود و او امیدوار بود که 
 با کسب یک نتیجه خوب مقابل 
میلان، بتواند از فشار این انتقادات 
بکاهد. اما تیم او در س��ن س��یرو 
2-۰ شکس��ت خورد تا ب��ه  رتبه 

هفتم جدول صعود کنند. 
گزارش ها حاکی از این است 
که رابطه بین بنیت��س و مدیران 
باش��گاه ناپلی به شدت تیره شده 
و گاتزتا دلو اس��پورت ادعا  کرده 
که احتم��ال ادامه هم��کاری دو 
طرف به صفر رس��یده است.  این 
نش��ریه همچنین ادع��ا کرده که 
عدم قطعیت در مورد ادامه حضور 
بنیتس در س��ن پائول��و، روحیه 
بازیکنان ای��ن تیم را نی��ز  پایین 
آورده و بعضی از آنها دیگر توجهی 

به دستورات سرمربی ندارند. 

رمز موفقیت فابرگاس در 
چلسی

فاب��رگاس در ای��ن فص��ل از 
رقابت ه��ای لی��گ برت��ر جزیره 
نمایش خوبی داش��ته و گل ها و 
پاس های گل زیادی را در ترکیب 
این تیم داشته اس��ت. او آن قدر 
خوب کار کرده ت��ا ژوزه مورینیو، 
سرمربی چلسی زبان به تمجید از 
این بازیکن بگشاید و او را بازیکن 
مفقوده چلسی در سال های اخیر 
عنوان کند. ۱۱ پاس گل او در ۱5 
دی��داری که در ترکیب چلس��ی 
به میدان رفته نش��ان از آن دارد 
که فابرگاس بی��ش از آنچه تصور 
می شد در ترکیب آبی های لندن 

خوب بازی کرده است.
فابرگاس در مورد شرایط این 
فصل خودش گفت: پسُ��تی که 
مورینیو در ای��ن فصل در ترکیب 
چلس��ی به م��ن داده را بس��یار 
دوست دارم. فکر می کنم در این 
منطقه از زمین بهتر می توانم به 
هم تیمی هایم کمک کنم تا بتوانند 
گلزنی کنند. در بارسلونا که بودم 
به عنوان بازیکن شماره 9 کاذب 
بازی و فکر می کردم بهترین جایی 
است که در آن می توانم بازی کنم. 
از زمانی که به چلسی آمدم و در 
پسُت جدید بازی کردم احساس 

بهتری پیدا کردم. 

سرمربی جدید تیم ملی 
عربستان انتخاب شد

باشگاه الأهلی امارات اعلام کرد 
که با خواس��ته فدراسیون فوتبال 
عربستان برای قرض دادن کوزمین 
سرمربی رومانیایی این تیم موافقت 
کرده است. قرار است که این مربی 
رومانیایی در جام ملت های آسیا 
2۰۱5 هدایت تی��م ملی فوتبال 
عربستان را به طور موقت در دست 
گیرد تا گزینه خوبی برای هدایت 
این تیم پیدا ش��ود. کوزمین تنها 
یک ماه هدایت تی��م ملی فوتبال 
عربستان را برعهده خواهد گرفت 
و بعد از آن به الأهل��ی امارات باز 

خواهد گشت.

کاپلو: رئال مادرید متعلق به 
سیاره ای دیگر است

فابی��و کاپل��و در گفت و گ��و 
 Onda« ب��ا ش��بکه رادیوی��ی
Cero« اسپانیا با تمجید از تیم 
تحت هدایت آنچلوتی گفت: تنها 
چیزی ک��ه می توان��م بگویم این 
است که تیم های دیگر هم سطح 
رئ��ال نیس��تند. رئال مادری��د 
ماشین است و س��ایر تیم ها تنها 
یک تیم هس��تند. تیم های دیگر 
ه��م بازیکنان خوب��ی دارند ولی 
هیچک��دام مث��ل رئال مادری��د 
نیس��تند. وی افزود: رئال مادرید 
متعلق به س��یاره ای دیگر است و 
تیم کنونی کهکش��انی ها یکی از 
بهتری��ن تیم های تاری��خ فوتبال 
اس��ت. آنچلوتی تیم��ی دارد که 
بسیاری بر این باورند بهترین تیم 
دنیاست. رئال برای پیروزی در هر 
بازی پا به می��دان می گذارد، آنها 
هر چیزی که لازم است را دارند، 
دفاع عالی، خط میانی فوق العاده 
و بزرگ تری��ن اس��تعداد در خط 

حمله.

همیلتون، ورزشکار سال انگلیس شد
لوئیز همیلتون، قهرمان رقابتهای فرمول یک این فصل از س��وی بی بی س��ی به 
عنوان بهترین ورزشکار سال بریتانیا شناخته ش��د؛ این عنوان در جزیره از اهمیت 

زیادی برخوردار است. 
همیلتون با کسب 2۰9 هزار رأی بالاتر از روری مک ایلروی، گلف باز سرشناس این 
جایزه را به خود اختصاص داد. کریستیانو رونالدو هم عنوان بهترین ورزشکار خارجی 
سال را در این رأی گیری کسب کرد. همیلتون بعد از دریافت این جایزه گفت:” نمی 
دانم چه بگویم. انتظارش را نداشتم. فصل خوبی بود و باید از خانواده ام، تیم مرسدس 
و هواداران تشکر کنم. من تاکنون دو بار قهرمان جهان شده ام و هدفم این است که 
هفت سال دیگر در فرمول یک قهرمان شوم. حالا که به این هدف رسیده ام، حد و مرز 

من فقط آسمان است.” 
همیلتون پنجمین راننده ای است که در عرض 6۱ سال تاریخ این جایزه، به این 
افتخار دست پیدا می کند. پیش از او چهره هایی همچون دامون هیل، نایجل مانسل، 
استیرلینگ ماس و جکی اس��تیورات این عنوان را در بین ورزشکاران راننده کسب 

کرده بودند.

دی بوئر در نزدیکی نیمکت لیورپول
فرانک دی بوئر که اکنون هدایت آژاکس هلند را به دست دارد یکی از گزینه های 
اصلی به دست گرفتن سکان هدایت لیورپول است. هدایت قرمزها اکنون در دستان 
برندان راجرز قرار دارد اما این تیم به هیچ وجه نتیجه های خوبی نمی گیرد. آنها در 
دیدار این هفته خود سه بر صفر به منچستریونایتد باختند تا با کسب 2۱ امتیاز از ۱6 

دیدار گذشته شان در رده یازدهم جدول رده بندی لیگ برتر انگلیس قرار بگیرند.
رونالدو دی بوئر، برادر دوقلوی فرانک با تایید این موضوع که ممکن است برادرش 
سرمربی لیورپول ش��ود به فاکس اس��پورت گفت: هنوز چیزی مشخص نیست به 
خصوص این که در فصل زمستان هس��تیم اما در پایان فصل این اتفاق بدون شک 

می تواند بیفتد. 

ردپای آگیره در تبانی  در اسپانیا
تحقیقات تازه در زمینه تبانی در فوتبال اسپانیا نتیجه های عجیبی در پی داشته 
است. نام خاویر آگیره، سرمربی تیم ملی فوتبال ژاپن جزو یکی از گزینه های تبانی 

در فوتبال مطرح شده است.
نام آگیره در بین 4۱ متهم در تحقیق های جدید کمیته ضد رش��وه اسپانیا قرار 
گرفته اس��ت. این اتفاق در حالی رخ داده که این مربی مکزیکی در کمتر از یک ماه 

آینده باید به همراه سامورایی ها در جام ملت های آسیا شرکت کند.
دادگاهی در والنسیا پس از آن که اعلام شد در دیدار رئال ساراگوسا و لوانته در روز 

پایانی فصل ۱۱-2۰۱۰ تبانی صورت گرفته است، این خبر را اعلام کرد.

مانچینی: کمبودهایی داریم که باید جبران کنیم
اینتر در دیدار پایانی هفته پانزدهم کالچو ایتالیا موفق شد در خانه کیه وو ورونا به 
پیروزی دو بر صفر برسد. نرآتزوری در هر نیمه از این دیدار یک گل زد تا در پایان با 

سه امتیاز زمین حریف را ترک کند.
در این دیدار متئو کواچیچ در دقیقه ۱9 و آندرا رانوکیا 55 برای اینتر گلزنی کردند 
تا نخستین پیروزی تیمش��ان از زمان حضور دوباره روبرتو مانچینی در این تیم رقم 
بخورد. نرآتزوری با این پیروزی و کسب سه امتیاز، 2۰ امتیازی شد و به رده یازدهم 
جدول رده بندی صعود کرد. کیه وو هم با ۱3 امتیاز در رده هفدهم قرار گرفته است. 
روبرتو مانچینی در مورد پیروزی تیمش گفت: روشن است که در شرایط موجود این 
برد برای ما خیلی مهم  بود. هفته های اخیر دچار مشکل هایی شده بودیم و همین که 
مقابل کیه وو گلی دریافت نکردیم برایمان خوب است. از همه چیز راضی هستم.تیمی 
که اکنون مانچینی در اختیار دارد میراث والتر ماتزاری، سرمربی پیشین اینتر است، 
به همین خاطر مانچینی دوست دارد در ژانویه تیمش را تقویت کند. وی در این زمینه 
گفت: در حال حاضر 2-۱-3-4 یکی از سیستم هایی است که می توانیم از آن استفاده 

کنیم. کمبودهایی از نظر بازیکن داریم که باید خیلی زود آنها را رفع کنیم.

تیری آنری بازنشسته شد
تیری آنری، ستاره پیشین تیم ملی فوتبال فرانس��ه در سن 37 سالگی به دوران 
بازیگری خویش پایان داد و عنوان کرد از س��ال 2۰۱5 با شبکه تلویزیونی »اسکای 

اسپورت« به عنوان کارشناس فوتبالی همکاری خواهد کرد.
آنری به تازگی پس از پایان فصل 2۰۱4 لیگ حرفه ای فوتبال آمریکا )MLS( به 
صورت رسمی به حضور 4 و نیم ساله اش در تیم فوتبال نیویورک ردبولز آمریکا خاتمه 

داد و حتی شایعه بازگشتش به جمع توپچی های لندن مطرح بود.
اوج درخشش این مهاجم 37 س��اله که در تیم هایی همچون موناکو، یوونتوس، 
آرسنال و بارسلونا سابقه بازی دارد در آرسنال بود که بین سال های ۱999 تا 2۰۰7 

در 254 بازی ۱74 گل برای توپچی ها به ثمر رساند.
این مهاجم فرانسوی در طول دوران حرفه ای خودش 25 عنوان انفرادی و تیمی 

را به دست آورد.

سوآرس، گران ترین انتقال سال 2014
بر اس��اس تحقیقی که در زمینه کش��ف قیمت اصلی نقل و انتقال های بازیکنان 
صورت گرفته، قیمت واقعی برخی از انتقال هایی که در تابستان انجام شدند، مشخص 
شد. در این تحقیق پولی که باشگاه برای خرید بازیکن می پردازد، پولی که به مدیر 
برنامه های وی پرداخت می شود و پولی هم که بر اساس تبصره های مختلف باشگاه 
طی س��ال های بعد از آن به خود بازیکن می پردازد مورد محاسبه قرار گرفته است. 
در صدر این فهرست، نام لوییس سوآرس اروگوئه ای دیده می شود که با کسب نایب 
قهرمانی به همراه لیورپول، این تیم را به مقصد بارس��لونا ترک کرد. مبلغ نهایی که 
بارسلونا روی سوآرس سرمایه گذاری کرده به رقم گزاف 252 میلیون یورو می رسد 
تا وی در صدر فهرست گران ترین انتقال س��ال 2۰۱4 قرار بگیرد. در رده دوم آنخل 
دی ماریا آرژانتینی قرار دارد که از رئال مادرید راهی منچس��تریونایتد شد. رقم کل 
پرداختی یونایتدها برای دی ماریا نیز به 24۱ میلیون یورو می رسد. سومین قرارداد 
هنگفت انتقال بازیکن به پرداخت پول از س��وی رئال مادرید برمی گردد. آنها برای 
خرید خامس رودریگس ۱69 میلیون یورو پرداختند تا ستاره کلمبیایی را از موناکو 

به سانتیاگو برنابئو ببرند.

اس�ماعیل زاده: در مرحله گروهی لیگ قهرمانان این 
فصل لوئیز آدریانو، مهاجم ش��اختار با ن��ه گل زده بهترین 
گلزن شناخته شده است، ولی در مرحله یک هشتم نهایی 
بایرن مونیخ حریف ش��اختار دونتس��ک خواهد بود و بعید 
است که او بتواند مقابل نویر معجزه ای بکند. تیم اوکراینی، 
فوتبال ب��ازی به نمایش می گ��ذارد و ریب��ری و بازیکنان 
گواردیولا فضای کافی ب��رای ضربه زدن به ای��ن تیم را در 
اختیار دارند؛ همین قضیه در مورد رئال مادرید صدق می 

کند که با شالکه روبه رو می شود. 
سال گذشته رویارویی آنها در دو بازی رفت و برگشت با 
نتیجه 9-2 به نفع رئال تمام ش��ده بود... رونالدو به تنهایی 
چهارگل به تیم آلمانی زد و احتمال اینک��ه این نمایش را 
در این مرحله تکرار کند، زیاد خواهد ب��ود. انتظار می رود 
رونالدو در این مرحله بتواند آمار گلزنی خود را بهبود بخشد، 
اما مس��ی باید مقابل منچسترس��یتی به میدان رود. فصل 
گذش��ته مهاجم آرژانتینی دوگل به ه��ارت زده بود، ولی 
سیتی نسبت به تیم س��ال قبل تفاوت های زیادی کرده و 
ممکن اس��ت کاتالونیایی ها در دو بازی رفت و برگشت کار 
سخت تری پش رو داشته باشند. کار ایبراهیموویچ هم برابر 
چلسی مورینیو خیلی س��خت خواهد بود. زلاتان تاکنون 

هرگز نتوانسته مقابل تیمهای مورینیو گلزنی کند.
 او در ش��ش بازی که مقاب��ل تیمهای مرب��ی پرتغالی 
قرارگرفته، طی پنج س��ال اخیر حتی ی��ک گل هم به ثمر 
نرسانده است، سه بار در فصل 2۰۱۰-2۰۰9 مقابل بارسلونا 
و دو بار در فصل 2۰۱۱-2۰۱۰ مقابل رئال مادرید. س��ال 
گذشته در یک چهارم نهایی ایبرا فقط در بازی رفت چلسی 
و پی اس  جی حضور داشت و نتوانست کاری از پیش ببرد. 
مصدومیت باعث شد که او بازی برگشت تیمها را از دست 
بدهد و چلس��ی با گل آخرین لحظه دمبا با جش��ن صعود 
گرفت. باید دید این طلسم ها در مرحله یک هشتم نهایی 
چمپیونزلیگ این فصل شکس��ته خواهند شد یا نه. خوش 
شانس ترین تیم این مرحله آرسنال خواهد بود که با موناکو 
روبه رو می ش��ود. نبرد بازل با پورتو و دورتموند و یووه هم 
متعادل ترین بازی های این مرحله هستند. اتلتیکو مقابل 

لورکوزن شانسی به مراتب زیادتر در اختیار دارد.

     مورد عجیب نیمار و سیتی
بعد از قرعه کشی مرحله بعدی لیگ قهرمانان و مشخص 
شدن رویارویی بارسلونا و منچسترس��یتی در این مرحله، 
نشریه تلگراف خبر جالبی در مورد نیمار منتشر کرد. نیمار 

روز 24 فوریه برای بازی مقابل من سیتی به ورزشگاه اتحاد 
بازخواهد گش��ت. این اتفاق دقیقاً دو س��ال بعد از اینکه او 
درپی ابراز تمایل سیتی برای جذب وی، درخواست کفش 
هایی با دیزاین مخصوص برای بازی درلیگ برتر کرده بود، 
رخ می دهد؛ البته نیمار به سیتی نرفت و سال 2۰۱3 با 7۱ 
میلیون پوند از سانتوس راهی کاتالونیا شد. با این حال قبل 
از این انتقال، سیتی تلاشهایی برای متقاعد کردن او برای 
پیوس��تن به این تیم کرده بود و بگیریستین، مدیرورزشی 
تیم منچستری ماموریت انجام مذاکرات را برعهده داشت. 
ظاهراً مسؤولان س��یتی در آن زمان از درخواست عجیب 
نیمار ش��وکه ش��ده بودند. نیمار برای ب��ازی در لیگ برتر 
خواهان کفش هایی با طراحی خاص و مدعی شده بود که 
هوا و ش��رایط زمین های فوتبال برای او سنگین و غیرقابل 
تحمل خواهد بود و او نیاز به کفش های متفاوتی نسبت به 
کفش های معمول فوتبال دارد. این معامله صرفنظر از این 
درخواست عجیب، به دلایل متعددی که یکی از آنها شرکتی 
که حقوق و امتیاز فروش مهاجم برزیلی را در اختیار داشت، 
شکل نگرفت. نیمار فصل گذشته در منچستر بازی کرد و به 
جای سانچس در نیمه دوم بازی تیمها به زمین رفت، ولی 

کفش هایی که در آن بازی پوشیده بود، معمولی بودند.

فوتبال جزیره طی هفته های اخیر ش��اهد ظهور دوباره 
شیاطین سرخ بوده است. بعد از یک سال ونیم کابوس بی 
پایان، منچس��تریونایتد بار دیگر به صدر جدول لیگ برتر 
نزدیک شده است. این تیم در س��کوی سوم لیگ ایستاده 
و این اتفاقی اس��ت که از آگوست س��ال 2۰۱3 تا امروز رخ 
نداده بود. یونایتد شش بازی اخیر خود را با پیروزی پشت 
سرگذاشته و در آخرین بازی خود با سه گل لیورپول رقیب 
تاریخی اش را در اولدترافورد در هم کوبیده و امروز بازیکنان 
این تیم حت��ی رویای قهرمانی این فصل را هم در س��ر می 

پرورانند.
 آنخل دی ماریا می گوید:” ما همراه با چلس��ی و سیتی 
در کورس قهرمانی هس��تیم.” او تابس��تان گذشته عنوان 
گرانقیمت ترین خرید باشگاه را به خود اختصاص داد و جان 
تازه ای به این تیم بخشید. لوئی فن خال هلندی نسبت به 
دی ماری��ا محتاطانه تر بوده و اینچنین م��ی گوید:” هدف 
اصلی ما قهرمانی نیس��ت.” او به ج��ای دیوید مویس روی 
نیمکت نشست. مویس بعد از فرگوس��ن نتوانست یونایتد 
را در همان س��طح قبلی نگ��ه دارد و تجرب��ه ای کاملًا تلخ 
در این تیم داش��ت. کمترین هدف فن خ��ال در این فصل 
صعود به رقابتهای لیگ قهرمانان س��ال آینده است و برای 
تحقق این هدف یونایتد باید در بین چهارتیم برتر لیگ قرار 
گیرد. عنوان سومی به مراتب بهتر خواهد بود و اگر جایگاه 
این تیم در جدول بهبود یابد، روی��ای هواداران به حقیقت 
تبدیل خواهد ش��د. قهرمانی این فصل برای یونایتد امری 
تقریباً محال اس��ت،  بخصوص که سیتی پنج امتیاز برتری 
نس��بت به این تیم در جدول دارد و چلسی صدرنشین هم 
فاصله ای هش��ت امتیازی با یونایتد دارد، ولی باشگاه قول 
خریدهای جدید در بازار ژانوی��ه را داده و بردهای اخیر هم 
اعتماد به نفس بازکنان را بالا ب��رده و به همین خاطر هیچ 
اتفاقی را در لیگی که هنوز هفته های زیادی تا پایان آن باقی 
مانده، نمی توان غیرممکن دانست؛ ضمن اینکه منچستر 
یونایتد بازی های سنگین دور بعدی چمپیونزلیگ چلسی 
و س��یتی را نخواهد داش��ت. اگرچه غیبت این تیم در این 
دوره از رقابته��ای لیگ قهرمانان برای هم��ه هوادارانش و 

فوتبالدوستان اتفاقی نادر و کم سابقه است. 
قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان بدون 
حضور یونایتد تقریباً باورنکردنی است و این حاصل اعتماد 
فرگوسن به مویس در فصل گذشته است. سیتی در دو دوره 
از س��ه فصل اخیر قهرمان لیگ جزیره ش��ده و مدتهاست 
که تیم برتر منچستر ش��ناخته می ش��ود، اما یونایتد فن 
خال تفاوت های عمده ای با تی��م مویس دارد. یونایتد این 

فصل را هم خوب شروع نکرد و شکست های پیاپی و حذف 
زودهنگام از جام اتحادیه، آینده دش��واری را برای فن خال 

به تصویر کشیدند.
 خیلی ها خیال می کردند که برای بازگشت یونایتد به 
تیم باشکوه دهه های قبلی، زمان بیشتری نیاز است، حتی 
در مورد خود فن خال تردیدهای زیادی مطرح شد؛ اگرچه 
او از نظر سختگیری خصوصیات هایی شبیه خود فرگوسن 
داش��ت و عناوین قهرمانی زیادی در گذشته کسب کرده و 
مربیگری تیمهای بزرگی همچون بایرن مونیخ، بارسلونا و 

آژاکس را برعهده گرفته بود. 
روش های خاص فن خال س��رانجام نتیج��ه داد و بازی 
یونایتد ش��کل گرفت؛ البته خریدهای خوب تابس��تان که 
مویس سال گذشته از آنها بی بهره بود، هم در این موفقیت 
ها کم تاثیر نبودند. یونایتد در این فصل حدود ۱5۰ میلیون 
پوند معادل ۱8۰ میلیون یورو برای جذب مهره های جدید 

هزینه کرد.
 تیم قبلی پیر شده و درخشش سابق را نداشت و با ورود 
دی ماری��ا و فالکائو از رئال و فالکائ��و بازیکنان بزرگتری به 
اولدترافورد آمدند. حالا م��ی گویند که برای قهرمانی لیگ 
برتر یا ش��اید چمپیونزلیگ در آینده ای نزدیک، فن خال 
۱5۰ میلیون پوند دیگر برای خرج کردن در تابستان آینده 
و شاید هم بازار ژانویه در اختیار دارد. بازیکنانی نظیر رابین 

فن پرسی بیش از همیشه سرنوشت ساز هستند و گل او در 
نبرد حساس با ساوتهمپتون بود که به یونایتد اجازه سبقت 
گرفتن از شگفتی بزرگ این فصل و جهش به سکوی سوم 
لیگ را دو هفته پیش صادر کرد. فن پرس��ی دو گل هم به 
لیورپول زد، ولی با توجه به اینکه در آس��تانه 32 س��الگی 
قرارگرفته، یونایتد به طور حتم ب��ه بازیکنان جوانتری نیاز 
خواهد داشت. حتی وین رونی هم 29 ساله است و سالهای 
کمی از فوتبال او باقی مانده و نمی تواند برای مدتی طولانی 
در سطح بالا بازی کند. اگرچه او هم امسال در فرم مناسبی 
به سر می برد و مدتها بود که در این شرایط ظاهر نشده بود. 
او در تیم ملی گلزنی می کند و برای رسیدن به رکورد بابی 
چارلتون خیز برداشته و در یونایتد هم گلهای مهمی به ثمر 

می رساند که نمونه بارز آنها این هفته برابر لیورپول بود. 
در بین بازیکنان شیاطین سرخ، مایکل کریک هم یکی از 
بازیکنان قدیمی است که به ترکیب یونایتد بازگشته و دوباره 
در سطحی فوق العاده ظاهر شده است. مثل این می ماند که 
شیاطین سرخ هجومی تر و با انگیزه تر از همیشه شده و با 
اعتماد به نفس بیش��تری به مصاف حریفان می شتابند و 
البته شانس هم به آنها در بازی های قبلی لبخند زده است. 
فوتبال انگلیس به بازگش��ت یونایتد که یکی از افسانه ای 
ترین تیمهای این کشور اس��ت، نیاز شدیدی داشت و حالا 

این خواسته محقق شده است.

با مشخص شدن قرعه يک هشتم نهايی چمپیونز

کار سخت زلاتان و مسی در دور بعد

يونايتد در حال جبران امتیازهای از دست رفته

بازگشت باشکوه شیاطین و »فن خال«
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 ورزش خراسان

مالک تیم بسکتبال 
ثامن: آفاق پیشنهاد 400 

میلیونی ما را رد کرد
آرم��ان عمران��ی مال��ک 
تیم بس��کتبال ثامن مش��هد 
در خصوص ش��رایط این تیم 
گفت: ثامن پنج س��ال پیش 
از زیرگروه اس��تان خراس��ان 
رض��وی ش��روع ب��ه کار کرد 
و دوس��ال در لیگ دو کشور 
فعالی��ت و یک س��ال هم در 
لیگ دسته اول کشور بود که 

توانست به لیگ برتر برسد.
وی ادامه داد: اصلًا فکرش 
را نمی کردم ی��ک روز تیمی 
که درس��ت کرده بودم، لیگ 
برتری ش��ود. من این تیم را 
ب��رای پس��رم و چند نف��ر از 
دوس��تانش درس��ت کردم و 
حالا که به این سطح رسیده، 
انگیزه ام دو چندان شده است 
که مش��هد یک تیم قدرتمند 
در لیگ برتر داشته باشد. ما در 
حال حاضر بدون اسپانسر کار 
می کنیم و قطعاً برای تقویت 

تیم کمک خواهیم گرفت.
مالک تیم بسکتبال ثامن 
ادامه داد: ما س��ال گذش��ته 
فرصت زی��ادی را از دس��ت 
دادی��م و در حال��ی ک��ه باید 
برای مسایل مالی برنامه ریزی 
می کردیم، تکلی��ف حضور یا 
عدم حضورمان در لیگ برتر 
مش��خص نبود. ۱5 ، 2۰ روز 
مانده بود که لی��گ برتر آغاز 
ش��ود، به ما اعلام کردند که 
ش��ما می توانید در لیگ برتر 

شرکت کنید.
وی ادامه داد: طوری ش��د 
که ما لیگ را با هفت بازیکن 
آغاز کردی��م و مقابل مهرام با 
این تعداد به می��دان رفتیم. 
آغ��از تمرینات م��ا همزمان 
با آغ��از لی��گ برتر ب��ود، اما 
خوشبختانه به شرایط خوبی 
رسیده ایم و هدفمان در این 
فصل مان��دن در لی��گ برتر 

است.
وی گف��ت: اصلًا دوس��ت 
نداری��م زن��گ تفریح س��ایر 
تیمها باشیم. تا الان هم مقابل 
هیچ تیمی دس��ت و پا بسته 
نبوده ای��م و بازیکن��ان جوان 
ما از انگی��زه بالایی برخوردار 

هستند.
مالک باشگاه ثامن مشهد 
گف��ت: بازیکنان مش��هدی 
زیادی در لی��گ برتر حضور 
دارند و شک نکنید همه آنها 
فصل آینده در تیم ما خواهند 
ب��ود و از همین الان ب��ه آنها 

آماده باش می دهیم!
عمرانی در مورد اینکه گفته 
می شد، شما در ابتدای فصل 
به دنبال حامد آفاق هم بودید، 
عنوان کرد: ما برای جذب این 
بازیکن پیشنهاد 4۰۰ میلیون 
تومانی هم دادیم، اما او قبول 
نک��رد و ترجی��ح داد در تیم 
دیگری بازی کند و شنیدم که 
از پتروش��یمی 7۰۰ میلیون 
تومان��ی گرفت. البت��ه خرده 
نمی ش��ود گرفت، چون این 

بازیکنان حرفه ای هستند.

 مبارزه سرنوشت ساز روزبهانی با بوکسور آفریقایی 
احسان روزبهانی نماینده وزن 8۱ کیلوگرم تیم ملی بوکس گفت:  با توجه به خبری 
که فدراسیون جهانی بوکس اعلام کرده، مرحله بعدی مسابقات فینال لیگ ستارگان 
جهان است و باید برای رس��یدن به کمربند طلایی مسابقات نماینده آفریقا را شکست 
دهم. در صورت شکست حریفم، علاوه بر اینکه سهمیه حضور در المپیک برزیل را کسب 
خواهم کرد، کمربند طلایی مسابقات که خیلی برایم با ارزش است را نیز به دست خواهم 
آورد. روزبهانی در پاسخ به این پرسش که مرحله بعدی مسابقات چه زمانی برگزار خواهد 
شد، گفت: 4۰ روز دیگر مسابقات در بلغارستان پیگیری می شود و تمام تلاشم این است 

که نماینده آفریقا را شکست دهم.

34 فرنگی کار در اردوی تیم ملی 
اردوی آمادگی تیم ملی کشتی فرنگی جهت حضور در جام جهانی، دی ماه در تهران 

برگزار می شود.
به نقل از روابط عمومی فدراسیون کشتی، اسامی نفرات دعوت شده به این اردو به این 
شرح است: 59 کیلوگرم: حمید س��وریان – محمد فقیری- محمد نوربخش )تهران( 
مهدی یونسی فر )کهکیلویه و بویراحمد( محمد مرادالیاسی )خوزستان( 66 کیلوگرم: 
امید نوروزی – محمدعلی گرایی )فارس( عرفان س��عادتی فر )لرس��تان( علی ارسلان 

)مازندران( 
7۱ کیلوگرم: افش��ین بیابانگرد )ته��ران( برومند اص��لان )لرس��تان( رامین طاهری 

)خوزستان(
75 کیلوگرم: پیام بویری )خوزستان( وحید بابایی جعفری )تهران( سامان نجم سهیلی 

)لرستان( مهرداد بهرامی )البرز( سعید عبدولی )خوزستان(
8۰ کیلوگ��رم: حبیب ا... اخلاقی خوزس��تان( عل��ی زینتی رفاه )قم( مس��عود مرادی 

)خوزستان( میلاد خسروی )لرستان(
85 کیلوگرم: مجتبی کریم فر )خوزستان( حسین نوری )البرز( مهدی فلاح )تهران(

98 کیلوگرم: مهدی علیاری )تهران( قاسم رضایی )مازندران( سید مصطفی صالحی زاده 
)خوزستان( محمد ابراهیمی )کردستان(

۱3۰ کیلوگرم: مهدی نوری )اردبیل( آرمان نظری )لرستان( پوریا عباسی )فارس( بابک 
رزم پوش )مازندران( حمیدرضا کریمی )آذربایجان شرقی( بهنام مهدی زاده )تهران(

معرفی بهترین های هفته دهم لیگ برتر بسکتبال
هفته دهم لیگ برتر بس��کتبال به پایان رس��ید که در جریان مس��ابقات، مدعیان 
برابر حریفان خود به پیروزی رس��یدند. در این دیدارها یونس لال��ه زاده با 28 امتیاز، 
امتیازآورترین بود و محمد یوس��ف وند نیز به عنوان تأثیرگذارتری��ن بازیکن هفته نام 

گرفت. او تأثیرگذاری 34 داشت.
آمار بهترینهای هفته به این شرح است:

امتیاز: یونس لاله زاده از نفت آبادان با 28 امتیاز
تأثیرگذاری: محمد یوسف وند از هفت الماس قزوین با تأثیرگذاری 34

ریباند: اصغر کاردوست از نفت آبادان با ۱8 اقدام
پاس منجربه گل: مهدی زکی زاده از صنایع ماهشهر با 6 پاس

توپ ربایی: یونس لاله زاده و مهدی برون از نفت آبادان با پنج اقدام
بلاک شات: مهدی اسماعیلی از مهرام با سه اقدام

دبل دبل: اصغر کاردوست از نفت آبادان با ۱8 ریباند و ۱۰ امتیاز
رسول مظفری از دانشگاه آزاد با ۱2 ریباند و ۱3 امتیاز

غيبت ملی پوش دووميدانی در کميته انضباطی 
مرادی: خوابم می  آمد، نرفتم!

 سجاد مرادی ملی پوش دوومیدانی که قرار بود دیروز در جلسه کمیته انضباطی در 
محل فدراسیون دوومیدانی حاضر شود، غیبت داشت. وی در مورد علت غیبتش عنوان 
کرد: خوابم می آمد و به همین دلیل نتوانستم بروم. منتظرم که رأی را صادر کنند. وی 
در پاسخ به این پرسش که آیا برایتان اهمیتی ندارد که چه رأیی صادر کنند، گفت: مگر 

می توانند رأی بدی صادر کنند؟ 

پازاج: غایبان مشکلی برای بازگشت به اردوی تیم ملی ندارند
احد پازاج، رئیس کمیته مربیان فدراسیون کشتی وسرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
در خصوص غایبان اردوهای تیم ملی گفت: این موضوع حل ش��ده است و ملی پوشان 

مشکلی برای بازگشت و حضور در اردوی تیم ملی ندارند.
پازاج درب��اره انتخاب س��رمربی تیم ملی کش��تی فرنگی جوانان نی��ز گفت: ما هم 
دوست داریم سرمربی جوانان هرچه سریعتر انتخاب شود چرا که کار تیم های جوانان 
و بزرگسالان به یکدیگر وابسته اس��ت و هرچه زودتر این انتخاب انجام شود کار ما هم 
راحت تر خواهد شد. هر کسی هم انتخاب شد از او استقبال می کنیم و کمکش خواهیم 

کرد.

شعبانیان: بازی سختی مقابل گاز داریم 
میترا شعبانیان سرمربی تیم والیبال بانوان میزان خراس��ان درباره دیدار تیمش با 
گاز تهران در هفته پایانی نیم فصل لیگ برتر گفت: ش��رایط ما بهتر شده و بازیکنان نیز 
هماهنگ تر شده اند. با نتیجه خوبی که مقابل شهرداری ارومیه به دست آوردیم، تلاش 
می کنیم تا این بازی را هم ببریم و وضعیت ج��دول را تغییر دهیم. وی درباره تیم گاز و 
شناختی که از بازیکنانش دارد، اظهار داشت: من تک تک بازیکنان و سبک بازیشان را 
می شناسم. فیلم بازی های این تیم را نیز دیده ایم. بازی سختی مقابل گاز داریم و تمام 
تلاشمان را به کار می گیریم تا سه امتیاز را کس��ب کنیم. اگر بازیکنان ما امتیاز منفی 

ندهند، می توانیم ببریم. ما باید روی سرویس ها خوب کار کنیم تا نتیجه بگیریم. 

هفته هفتم و پایان��ی دور رفت مس��ابقات والیبال قهرمانی 
باشگاه های برتر ایران »جام زنده یاد حسین معدنی« امروز در 
شهرهای تهران )2 دیدار(، ارومیه، کرج، تبریز و گنبد پیگیری 

خواهد شد.
در یکی از مهمترین مس��ابقات این هفته و در گروه دوم دور 
مقدماتی، تیم های شهرداری ارومیه و وزارت دفاع که به ترتیب 
با ۱5 و ۱2 امتیاز در رتبه های اول و دوم این گروه قرار دارند در 

سالن غدیر شهر ارومیه به مصاف یکدیگر می روند.
شاگردان فرهاد نفرزاده سرمربی وزارت دفاع با وجود اینکه 
در هفته گذشته نخستین شکست خود را تجربه کردند ولی در 
کل عملکرد و نتایج تحسین برانگیزی را در دور رفت رقم زدند و 
در این دیدار برای اثبات شایستگی های خود به میدانی سخت 
در ارومیه می رون��د. اما ارومیه با س��تارگانش و حمایت 6 هزار 
تماشاگر مشتاق در این مسابقه برای تثبیت صدرنشینی و اقتدار 
در گروه 2، انگیزه زیادی برای پیروزی و پایان  خوشی برای دور 

رفت خواهند داشت.
تیم والیبال ارتعاش��ات صنعتی ایران در نخس��تین مسابقه 
هفته پایانی دور رفت لیگ برت��ر والیبال در خانه والیبال تهران 
میزبان میزان خراس��ان خواهد بود. شاگردان محمد وکیلی که 
با وجود نمایشی درخشان مقابل رقبای خود به خاطر نداشتن 
تجربه کافی هنوز طمع ش��یرین پیروزی را در ای��ن رقابت ها 
تجربه نکرده اند، در آخرین مسابقه به مصاف حریفی می روند 
که با ۱۰ امتیاز در رتبه سوم گروه خود قرار دارد. میزان علاوه بر 
اینکه برای کسب جایگاه بهتر و صعود  در جدول تلاش می کند، 
شهرداری زاهدان هفت امتیازی را در رتبه چهارم در کنار خود 
می بیند و در صورتی که میزان مغلوب ارتعاشات شود و زاهدان 
موفق به شکس��ت حریف همنام تبریزی خود شود، احتمال از 
دست دادن رتبه سومی برای میزان وجود دارد و به همین دلیل 
شاگردان مومنی مقدم برای کسب پیروزی مقتدرانه تمام تلاش 
خود را خواهند کرد. اتفاقی ک��ه برای میزانی ها چندان هم دور 

از دسترس نیست.
در س��ومین دیدار هفته هفتم لیگ برتر والیب��ال تیم های 
نوین کشاورز و مهرپارس فارس در خانه والیبال تهران به مصاف 
یکدیگر می روند. 2 تیم با 4 و صفر امتیاز در رتبه های شش��م 
و هفتم گروه دوم این رقابت ها قرار دارن��د. مهرپارس تا کنون 
پیروزی نداشته است و در هفته پایانی به دنبال نخستین برد خود 

در تهران است اما کار ساده ای در پیش نخواهد داشت.
تیم والیبال س��ایپا که با 5 امتیاز در رتبه پنج��م گروه دوم 
قرار دارد، در هفته پایانی دور رفت لی��گ برتر میزبان المهدی 

بندرعباس در سالن انقلاب کرج است.
نارنجی پوشان سایپا 2 پیروزی در 5 دیدار قبلی خود کسب 
کردند و اگر موفق به شکست المهدی ش��وند، دور رفت را با 3 
پیروزی و 3 ناکامی به پایان رساندند که عملکرد قابل قبولی از 
این تیم خواهد بود. المهدی نیز ب��ا 6 امتیاز در رتبه چهارم قرار 
دارد و پیروز این میدان حتما رتبه چهارم را به دست خواهد آورد. 
تیم های ش��هرداری تبریز و زاهدان در پنجمین مسابقه هفته 
هفتم لیگ برت��ر والیبال در تبریز به مص��اف یکدیگر می روند. 
ش��هرداری تبریز در این هفته که پیکان صدرنشین استراحت 
دارد، در صورت کسب هر 3 امتیاز بازی می تواند به یک امتیازی 

صدرنشین نزدیک شود.
شهرداری تبریز که با ۱۱ امتیاز از 5 بازی در فاصله 4 امتیازی 
پیکان ۱5 امتیازی قرار دارد، به دنبال گرفتن 3 امتیاز مصاف با 
تیم زاهدانی اس��ت تا بار دیگر مدعی بودن خود در این گروه را 

نشان دهد.

اما در سوی دیگر میدان ش��هرداری زاهدان نیز برای حفظ 
جایگاه چهارم خود در جدول رده بندی به برتری در این بازی و 
یا حداقل گرفتن کمترین امتیاز بازی چشم دوخته است، از این 

رو مصاف این 2 تیم حساس شده است.
ش��هرآورد گنبدی ها آخرین مس��ابقه دور رف��ت لیگ برتر 
والیبال خواهد بود که تیم های تعاون گنبد و جواهری بازرگانی 
این ش��هر به مصاف یکدیگر م��ی روند. 2 تیم از نظر تماش��اگر 
میزبان محسوب می شوند زیرا علاقمندان والیبال گنبدی برای 
موفقیت نمایندگان خود در لیگ برتر والیبال از هیچ کوششی 

دریغ نمی کنند.
برنامه کامل دیدارهای لیگ برتر والیبال در هفته هفتم 

به این شرح است:
ارتعاشات صنعتی ایران – میزان خراسان

شهرداری تبریز – شهرداری زاهدان
بازرگانی جواهری گنبد - تعاون گنبد

شهرداری ارومیه – وزارت دفاع
نوین کشاورز – مهر پارس فارس

سایپا البرز- آلومینیوم المهدی بندرعباس

این روزها و در آس��تانه ثبت نام از نام��زده های احراز 
پست ریاس��ت فدراس��یون وزنه برداری بحث استعفای 
حسین رضا زاده از س��متش و اداره شدن این فدراسیون 
توسط سرپرست به مانند چند فدراس��یون دیگر مطرح 
شده است. از طرفی رضا زاده و مجموعه شورای شهر مصر 
به ماندن قهرمان سابق المپیک و جهان در پست ریاست 
فدراس��یون وزنه برداری اند و وزرات ورزش و جوانان به 
دنبال این است که یا رضا زاده باید در شورای شهر باشد یا 

اینکه از سمتش در فدراسیون استعفا دهد.

    رئیس شورای شهر تهران: رضازاده می تواند 
در انتخابات فدراسیون شرکت کند

مهدی چمران ،رئیس شورای شهر تهران در خصوص 
اولتیماتومی که وزارت ورزش به حسین رضازاده داده تا 

وی از یکی از س��مت های خود )شورای شهر یا 
فدراسیون وزنه برداری( استعفا کند، گفت: 

به چه دلیل رضازاده باید استعفا کند؟ 
رضازاده تا آخرین روز کار در شورای 
شهر خواهد بود و استعفا دادن وی 

معنی ندارد.
وی ادامه داد: یکی از نمایندگان 
مجلس که از عزیزان من است به 
عنوان رئیس فدراس��یون انتخاب 

ش��ده و رض��ازاده ه��م می تواند در 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری شرکت 

کند و مشکلی در این خصوص وجود ندارد. 
بی دلیل برای رضازاده مشکل ایجاد کرده اند. ما از 

مسیر درست پیش خواهیم رفت و مشکلی در این خصوص 
وجود ندارد. چمران عنوان کرد: از سازمان بازرسی نامه ای 
نیامده و وزارت ورزش باید دلایل مخالفت خود را شفاف 
اعلام کند. اینکه به چه دلیل جلوی رضازاده را گرفته اند 
مشخص نیست و من به دیدار وزیر ورزش خواهم رفت و 

در این خصوص با وی صحبت می کنم.

    دبیر: وزارت ورزش نمی تواند بگوید رضازاده 
باید از فدراسیون استعفا دهد

علیرضا دبیر، عضو ش��ورای ش��هر ته��ران و نایب 
لمپی��ک در خص��وص  رئی��س دوم کمیت��ه مل��ی ا

اولتیماتوم وزارت ورزش به حسین رضازاده مبنی بر 
اینکه از بین فدراس��یون وزنه برداری و شورای شهر 
یکی را انتخاب کن��د، گفت: در ح��ال حاضر وزارت 
ورزش و جوانان مرجعی نیس��ت که بگوید حس��ین 
رضازاده صلاحیت حضور در فدراسیون وزنه برداری 
را دارد یا خیر و باید اس��تعفا دهد. وی افزود: وزارت 
ورزش باید زم��ان ثبت ن��ام از کاندیداه��ا و گرفتن 
اس��تعلام های لازم از سازمان بازرس��ی کل کشور و 
مجلس شورای اس��لامی را انجام دهد و سپس اعلام 
کند که رض��ازاده می تواند در انتخابات فدراس��یون 
وزنه برداری ش��رکت کند یا خیر.نای��ب رئیس دوم 
کمیته ملی المپیک کش��ورمان عنوان کرد: رضازاده 
در ش��رایط کنونی رئی��س فدراس��یون وزنه برداری 
اس��ت و نمی توان اکنون به وی گفت که استعفا دهد 
و مرجع رس��یدگی به ش��رایط وی در قانون 

مشخص شده است.
 دبیر ادام��ه داد: ب��ه وزارت ورزش 
توصیه می کنم مانند دوره قبل که ما را 
فراری دادند امثال رضازاده را فراری 
ندهند و بگذارند مدیران ورزشی و 
ورزش��کاران بزرگ و متخصص در 
ورزش و راس فدراس��یون ها باق��ی 
بمانند. عضو ش��ورای ش��هر تهران 
خاطرنش��ان کرد: دیگ��ر توصیه من 
این اس��ت که آقای��ان کاری نکنند که 
فدراس��یون های جهانی، فدراسیون های ما 
را با تعلیق مواجه کنند تا بار دیگر ورزش با مشکل 

مواجه شود.

    دبیر فدراس�یون وزنه برداری: وزارت ورزش 
درباره رضازاده تصمیم نهایی را می گیرد

مسعود قاسمی، دبیر فدراسیون وزنه برداری در پاسخ 
به این سؤال که آیا حسین رضازاده با توجه به اولتیماتومی 
که وزارت ورزش به وی داده و اینکه رضازاده می تواند در 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری شرکت کند یا خیر، گفت: 
هنوز چیزی به من اعلام نشده و این وزارت ورزش است 
که در این خصوص تصمیم می گیرد و من در جریان این 

مسائل نیستم.

لیگ برتر والیبال در ايستگاه نیم فصل

میزان روی موج ارتعاشات

رقابت شورای شهر و وزارت ورزش بر سر رضا زاده  اعزام 9 کشتی گیر به جامهای یاریگین و مدوید
رقابتهای بین المللی کش��تی آزاد جام الکس��اندر مدوید روزهای ۱4 تا ۱6 
اسفند ماه در شهر مینسک بلاروس برگزار می شود که اسامی نفرات اعزامی به 
این رقابتها به این شرح است: 57 کیلوگرم: صابر خانجانی، 74 کیلوگرم: پیمان 
یاراحمدی- رضا مظف��ری، 86 کیلوگرم: مجتبی گلیج ،97 کیلوگرم: حس��ین 

شهبازی و ۱25 کیلوگرم: امین طاهری
به نقل از روابط عمومی فدراسیون کشتی، همچنین تیم منتخب کشتی آزاد 
برای حضور در تورنمنت بین المللی ایوان یاریگین عازم روسیه می شود. رقابتهای 
بین المللی کشتی آزاد جام ایوان یاریگین روزهای چهار و پنج بهمن ماه در شهر 

کراسنویارسک روسیه برگزار می شود.
  اس�امی نفرات اعزامی به این رقابتها به این شرح است: 6۱ کیلوگرم: 
آرش دنگس��رکی ،7۰ کیلوگرم: س��عید داداش پور و 86 کیلوگرم: اس��ماعیل 

نجاتیان

واکنش داوری به محرومیت یک ساله سجاد مرادی
افشین داوری،رئیس فدراسیون دوومیدانی در مورد محرومیت یک ساله سجاد 
مرادی به دلیل مصاحبه علیه مسؤولان فدراس��یون دوومیدانی گفت: این رأی 
توسط کمیته انضباطی صادر شده و افراد حاضر در این کمیته همه متخصص امور 
حقوقی هستند و تصمیمات لازم را براساس موارد موجود می گیرند. وی گفت: 
حرف های مرادی را در رسانه های مختلف خواندم و حتی از تلویزیون بخشی از 
اظهاراتش را دیدم. ما دوست داریم مسائلی که وجود دارد در چارچوب فدراسیون 
صحبت و حل و فصل شود. من مثل پدر خانواده دوومیدانی هستم و نه تنها مرادی 
بلکه پاسخ هیچ کدام از ورزشکاران را در رسانه ها نمی دهم بلکه ما در فدراسیون 
کمیته های تخصصی داریم که به صورت اصولی موارد در آنها مطرح و تصمیمات 
لازم اتخاذ شود.  رئیس فدراسیون دوومیدانی کشورمان  تصریح کرد: رأی کمیته 
انضباطی در مورد م��رادی حاصل خرد جمعی بوده و اعض��ای این کمیته قطعا 

استدلال منطقی برای صدور آن داشته اند.

قهرمان وزنه برداری بازی های پاراآسیایی: برای کسب مدال 
پاراآسیایی وام گرفتم 

علی صادق زاده ،دارنده مدال طلای وزنه برداری بازی های پاراآسیایی با گلایه 
از شرایط موجود و بی توجهی به ورزش��کاران مدال آور در بازی های پاراآسیایی 
گفت: قبل از رفتن مسؤولان ورزش هزار وعده و وعید دادند، اما حالا بعد از گذشت 
چند ماه از این رقابت ها و کسب مدال و موفقیت نه تنها به هیچ کدام عمل نکردند 
بلکه حالی هم از ما نمی پرسند. وی ادامه داد:  در حالی که پیش از مسابقات قرار 
بود هر ورزشکاری که موفق به شکس��تن رکورد آسیا یا جهان شود، جایزه ای در 
نظر بگیرند، اما شاهد تبعیض هستیم. به ورزشکاران سالم بابت شکستن رکورد 
آسیا 3۰ سکه می دهند، اما در حالی که من رکورد آسیا را جابجا کردم می گویند 
این پاداش به ورزشکاران معلول تعلق نمی گیرد. صادق زاده با بیان اینکه مسؤولان 
ورزش استان تهران کوچکترین توجهی به ورزشکاران این استان ندارند، گفت: 
برای کسب مدال در این مس��ابقات 8۰ میلیون تومان از بانک ملی وام گرفتم و 
هنوز هم مقروض هستم، اما مسؤولان ورزش تهران به هیچ کدام از قول هایی که 

در این سال ها دادند،  عمل نکردند. 


